
 

Dz-07.0021.7.2017 

Uchwała nr XXXIV/314/2017 
Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 11 lipca 2017 roku 
 

w sprawie wniosku o włączenie przedstawicieli Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec w prace 

związane z ogłoszeniem pisemnego przetargu nieograniczonego na oddanie 

w użytkowanie na czas oznaczony na okres 40 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 220, zabudowanej 

budynkiem strzelnicy garnizonowej 
 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. 

Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

 

§ 1. 

Wnioskuje się o włączenie przedstawicieli Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec do udziału 

w części niejawnej przetargu nieograniczonego na oddanie w użytkowanie na czas oznaczony 

na okres 40 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kraków, położonej 

przy ul. Królowej Jadwigi 220, zabudowanej budynkiem strzelnicy garnizonowej. 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 
 
 

 

 
 

 

 

Uzasadnienie: 

W związku z dotychczasowymi postulatami mieszkańców oraz radnych naszej dzielnicy oraz wieloma 

niepokojącymi sygnałami dotyczącymi przyszłych funkcji oraz sposobu zagospodarowania terenu 

wraz z budynkiem strzelnicy garnizonowej Rada Dzielnicy powinna mieć wgląd w postępowanie na 
każdym etapie wyłaniania przyszłego użytkownika powyższej nieruchomości. 

Włączenie przedstawicieli samorządu szczebla dzielnicowego, będących najbliżej mieszkańców,  

pozwoli na znaczące ograniczenie dodatkowych ewentualnych niedomówień, zważywszy, że już na 
etapie utworzonego ogłoszenia jednostka miejska organizująca konkurs nie uniknęła błędów w treści 

ogłoszenia. 

Radę Dzielnicy niepokoi również fakt niedostatecznie opisanej funkcji obiektu, który w znacznie 

większym stopniu powinien służyć mieszkańcom, co być może jest spowodowane brakiem 
zrozumienia postulatów mieszkańców składanych od wielu lat. 


